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Taytak, “Başkanlarımız, herkesin
belediye başkanı olacak”
Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Afyonkarahisar

Milletvekili Mehmet Taytak ve il yönetim kurulu
üyeleri seçim öncesi ilçe ve belde ziyaretlerine devam

ediyor. Bu çerçevede hafta sonu Sinanpaşa’ya bağlı
Ahmetpaşa Beldesi’nde MHP’nin belde Seçim Koordinasyon
Merkezi açıldı. MHP Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet
Taytak, İl Başkan Yardımcısı Doğan Şimşek, Sinanpaşa
Belediye Başkanı ve Başkan adayı Eyüp Yakan, çevre kasaba
başkanları ve çok sayıda vatandaş katıldı.

BAŞKANIMIZ VERDİĞİ HER
SÖZÜN ARKASINDA DURDU

Coşku içerisinde açılan seçim koordinasyon merkezi önünde İl
Başkan Yardımcısı Doğan Şimşek bir konuşma yaptı. Şimşek
konuşmasında, başkan adaylarına gerek Afyonkarahisar’dan
gerek Ankara’dan tüm destekleri vereceklerini söyledi. Şimşek
konuşmasına şöyle devam etti: “Siz zaten Eyüp başkanımıza
yetki verdiniz o da size beş yıl boyunca hizmet getirdi. Ancak
bu hizmetleri getirmesinde en büyük desteği Milletvekilimiz
Mehmet Taytak verdi. Başkanımız sizin huzurunuzda verdiği
her sözün arkasında durdu. O sözün arkasında da biz durduk
hizmeti huzurunuza getirdik, sizi hizmetle buluşturduk.
Başkanımız bu hizmetleri çıraklık döneminde yaptı. Şimdi
ustalığı da verirsek bunun iki katını yapacaktır. Maşallah bu
kalabalık bu işi bitirmiş” dedi. >>7’de

Uluçay’dan basın mensuplarına özel lokal
ve STK’lar içinde ortak yerleşke projesi

Uluçay açıklamasında, “Gecesini gündüzüne katarak
şehrimizi tanıtmak için emek sarf eden basın çalışan-
larımızın ve toplumumuzun gelişmesine önemli katkı
sunan STK’larımızın her zaman yanlarındayız” dedi.
Uluçay açıklamasında, “Şehrimizde bulunan sivil
toplum kuruluşlarımıza (STK) hizmet verecek ortak bir
yerleşke inşa edeceğiz. Yerleşke içerisinde sivil toplum
kuruluşu üyelerimizin faydalanabileceği konferans
salonu, toplantı salonları, eğitim salonları, kafeterya,
ücretsiz Wİ-Fİ ve ortak buluşma alanları yer alacak. Bir
diğer projemiz olan basın mensuplarımızın için
yapacağımız lokalimiz şehrimizde bulunan basın men-
suplarımızın bir araya gelerek sosyal faaliyetlerde kullan-
abilecekleri bir binayı kendilerine tahsis edeceğiz. Yine
bu bina içerisinde kafeterya ve toplantı salonu olarak kul-
lanabilecekleri alanlar oluşturacağız” dedi. >>5’te

AK Parti Afyonkarahisar Belediye Başkan Adayı Hüseyin Ceylan Uluçay
gerçekleştireceği projeleri arasında yer alan ‘STK Ortak Yerleşkesi’ ve

‘Basın Mensupları Lokali’ projeleri ile ilgili açıklamada bulundu.

Köksal: “Eğitimde fırsat
eşitliğini sağlayacağız”

CHP Afyonkarahisar Belediye Başkan Adayı Av.
Burcu Köksal, yoksulluk ve eğitimde fırsat eşitliğine
vurgu yaparak çocuklara yönelik beslenme, kırtasiye ve
ücretsiz kurs imkanı gibi projelerinin olduğunu söyledi. /5

İYİ Parti Afyonkarahisar İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu,
İYİ Parti Genel BaşkanYardımcısı ve Afyonkarahisar
Milletvekili Av. Hakan Şeref Olgun, İYİ Parti Afyonkarahisar
Belediye Başkan adayı Alper Yağcı ve beraberindeki parti
heyeti, Sülün Kasabası’nda Seçim Koordinasyon Merkezi
açılışında vatandaşlarla bir araya geldi. /5

Afyonspor
deplasmanda
mağlup
TFF 2. Lig Beyaz Grup 28.
haftada Vanspor FK, konuk
ettiği temsilcimiz Afyonspor’u

kendi evinde 2-0 mağlup etti. /7

Eyvah yine karıştı!

BÜYÜK BEĞENI TOPLADI
22

Trafik ve asayiş denetimi

33

Temel kodlama ve robotik
eğitimi düzenlendi /2
Kaçak cep telefonu ele geçirdi
Afyonkarahisar’da jandarma tarafından durdurulan
bir araçta yapılan aramada 175 bin TL değerinde
7 adet kaçak cep telefonu ele geçirildi. / 3

Milliyetçi Hareket Partisi Ahmetpaşa Seçim Koordinasyon Merkezi’nin açılışında konuşan
Milletvekili Mehmet Taytak kasabada birçok çalışmaya imza attıklarını ifade ederek:

“Başkanlarımız, herkesin belediye başkanı olacak” dedi
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Afyon-Uşak Zafer Teknoloji geliştirme bölgesi
yönetim kurulu toplantısı gerçekleştirildi

Afyon-Uşak Zafer Teknoloji Geliştirme Bölgesi Yönetici Anonim Şirketi (Zafer Teknopark A.Ş.)
Yönetim Kurulu toplantısı, Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Sosyal Tesislerde gerçekleştirildi.

Toplantıya Zafer Teknopark A.Ş. Yönetim
Kurulu Başkanı ve Afyon Kocatepe Üniver-
sitesi AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet

Karakaş, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı ve
Uşak Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Ekrem Savaş,
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı ve
Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesi
(AFSÜ) Rektörü Prof. Dr. Nurullah Okumuş,
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO)
Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser,
Afyonkarahisar Organize Sanayi Bölgesini (OSB)
temsilen Erhan Arık, Uşak Organize Sanayi
Bölgesini (UOSB) temsilen Caner Urhan, Uşak

Ticaret ve Sanayi Odasını (UTSO) temsilen Kamil
Karahan, Uşak Deri (Karma) Organize Sanayi
Bölgesini temsilen (UKOSB) Coşkun Güngör,
Afyonkarahisar Sanayicileri ve İş İnsanları
Derneğini temsilen (AFSİAD) Kirami Gürel,
Teknopark Genel Müdürü Prof. Dr. Tuğrul
Kandemir ve Genel Müdür Yardımcısı Doç. Dr.
Hakan Boz katıldı. Zafer Teknopark A.Ş. Yönetim
Kurulu toplantısının açılış konuşmasını Yönetim
Kurulu Başkanı Afyon Kocatepe Üniversitesi
Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş yaptı.
Teknopark Genel Müdürü Prof. Dr. Tuğrul
Kandemir’in yönetim kurulu başkanı ve üyelerini

bilgilendirmek üzere bir sunum gerçekleştirdiği
toplantıda, bölgede faaliyet gösteren ve aday
havuzunda bekleyen firmalara ilişkin bilgiler de
aktarıldı. Sunumda ayrıca 2023 ve 2024 yılında
kabul edilen ve başarı ile tamamlanan projeler
hakkında sayısal veriler yer aldı. Zafer
Teknopark’ın 2024 yılı çalışmalarında ivme
kazanması adına fikir alışverişinin ve planla-
maların yapıldığı toplantıda 2024 yılına yönelik
bazı kararlar alındı. Alınan kararlardan birisi
teknopark yönetici şirketinin Zafer Kalkınma
Ajansı destek program türlerinden Doğrudan
Finansman Desteği altında uygulanan “Güdümlü

Proje Desteği (GPD)” ne Uşak OSB Teknopark
Ek Alanında “Uşak OSB Teknopark -FAB Projesi”
başlıklı proje önerisi sunulmasına ilişkin oldu.
Toplantıda bölgemizin mevcut durumu ve gelecek
projeksiyonu değerlendirilerek 2024 yılında
gerçekleştirilecek faaliyetler ve genel konular
üzerinde kararlar alındı. Toplantı, dilek ve temen-
nilerin ardından sona erdi. Toplantı sonrası açık-
lama yapan AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet
Karakaş, Uşak Üniversitesi Rektörü Prof. Dr.
Ekrem Savaş, AFSÜ Rektörü Prof. Dr. Nurullah
Okumuş, ve diğer yönetim kurulu üyelerine
teşekkür etti. >>İBRAHİM ARTIÇ

Belediye meclisi toplandı
Afyonkarahisar Belediye Meclisi, 2019-2024 döneminin son toplantısını

Belediye Başkanı Mehmet Zeybek Başkanlığında gerçekleştirdi.
AFBEL Otel’de düzenlenen toplantının açılış konuş-
masını Belediye Başkanı Mehmet Zeybek yaptı.
Zeybek Başkan, Belediye Meclis Üyelerimize
şehrimize kazandırdığı hizmetlerinden dolayı
teşekkür etti. Açılış konuşmasının ardından gündem
maddelerinin görüşülmesine geçildi. Kamu kurum ve
kuruluşlarından, vatandaşlarımızdan gelen hız kesi-
ci, durak yeri trafik levhası ve trafik ile ilgili taleplere
ait Trafik Komisyonu raporu oy birliği ile kabul edildi.
Ataköy-Kışlacık güzergahında çalışan minibüslerin
güzergah değişikliği yapılması talebi hakkında teklif,
komisyondan geldiği şekilde kabul edildi. Belediye

tarafından muhtelif mahallelerdeki mahalle fırın-
larının mahalle muhtarlıklarına tahsil edilmesi, tahsis
süresinin belirlenmesi, tahsis şartlarının belirlenmesi
için Belediye Encümenine yetki verildi. Uydukent İş
Merkezinde yer alan mülkiyeti belediyeye ait 14
bağımsız bölüm numaralı taşınmazın muhtarlık
hizmetlerinde kullanılmak üzere Orhangazi Mahalle
Muhtarlığına tahsis edilmesi talebi hakkındaki teklif
görüşülerek oy birliği ile kabul edildi.Toplantıda Trafik
Komisyonu Raporları, Bayındırlık İmar Komisyon
Raporlarının da görüşülerek karara bağlandı.
>>HÜDAYİ ACAR

Sandıklı MYO’da temel kodlama
ve robotik eğitimi düzenlendi

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Sandıklı Meslek Yüksekokulu
(MYO) ile Sandıklı Bilim ve Sanat Merkezi (BİLSEM) iş

birliğinde Sandıklı’da bulunan temel eğitim öğrencilerine yönelik
temel kodlama ve robotik eğitimleri gerçekleştirildi.

Sandıklı BİLSEM Robotik Atölyesi Eğitmeni
tarafından, Sandıklı Meslek Yüksekokulu bil-
gisayar laboratuvarlarında kodlama ve robotik
kodlama hakkında eğitim verildi.3 hafta süren
proje kapsamında, Sandıklı Akharım Ortaokulu
6. sınıf öğrencileri; ilk hafta algoritma, akış
şemaları ve bilgisayarsız kodlama, ikinci hafta
da code.org üzerinden temel kodlama, üçüncü
haftada ise Tinkercad üzerinden robotik
devreleri tanıma ve lego robotik kit ile robotik
tasarımlar yapmayı öğrendi. Eğitim, Sandıklı
MYO Müdürü Doç. Dr. Münir Yaşar Kaya’nın
katıldığı tören ile son buldu. Kaya, “Geleceğimiz
çocuklara emanettir. Umarım faydalı bir eğitim
olmuştur. Öğrencilerin elde ettiği bilgilerin gele-
cek eğitim hayatlarında yol gösterici olmasını

diliyorum. Başarılarınızın devamını dilerim”
dedi. Program, fotoğraf çekiminin ardından
sona erdi. >>MEVLÜT TINAS

“Eyvah yine karıştı” büyük beğeni topladı
Afyonkarahisar Belediye Şehir Tiyatrosu yeni sezona yine bomba gibi girdi. Yönetmenliğini Hasan Elmas'ın yaptığı " Eyvah Yine Karıştı” isimli oyun, gönülleri fethetti.Yaklaşık üç ay süren prova çalışmalarının
ardından yepyeni bir oyunla tiyatroseverlerin karşısına çıkan Afyonkarahisar Belediye Şehir Tiyatrosu'nun oyuncuları, performanslarıyla izleyiciden tam not alarak profesyonelleri aratmadı. >>ANAHABER
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İmzalı yazılarda sorumluluk imza sahibine aittir.
Gazetemiz Basın Ahlak Yasası’na uymayı taahhüt eder

Uluçay, “Siyasi malzeme haline getirilmeye
çalışılan maaş konusunu biz çözeceğiz”

AK Parti Afyonkarahisar Belediye Başkan Adayı Hüseyin Ceylan Uluçay Afyonkarahisar Belediyesi otopark hizmetleri çalışanlarını ziyaret etti. Ziyarette konuşan
Uluçay belediye çalışanlarının tüm taleplerine yanıt bulunacaklarını ifade ederek, “Siyasi malzeme haline getirilmeye çalışılan maaş konusunu biz çözeceğiz” dedi.

AK Parti Afyonkarahisar Belediye Başkan Adayı
Hüseyin Ceylan Uluçay Afyonkarahisar
Belediyesi otopark hizmetleri çalışanlarını ziyaret

etti. Ziyarette Uluçay’a belediye meclis üyesi ve il genel
meclis üyesi adayları, il yönetim kurulu üyeleri ve teşki-
lat mensupları eşlik ettiler.

“SİYASİ MALZEME HALİNE GETİRİLMEYE
ÇALIŞILAN MAAŞ KONUSUNU BİZ ÇÖZECEĞİZ”

Uluçay ziyarette yaptığı konuşmada,
“Afyonkarahisar'ımızın gelişimi ve refahı için her birim-
izin öncelikle üzerine düşen görevleri yerine getirmemiz
gerekiyor. Otopark hizmetleri, şehirimizin trafiğinin
düzenlenmesi ve vatandaşlarımızın park sorunlarının
çözümü açısından son derece kritik bir rol oynuyor. Bu
nedenle, otopark hizmetlerini yürüten çalışanlarımızın
motivasyonunu artırmak ve ihtiyaçlarını karşılamak bizim
öncelikli hedeflerimiz arasında. Sizleri hem maddi hem
de manevi açıdan rahatlatacak projelerimiz mevcut.
Belediye personellerimizin hayallerini gerçekleştirmesini
sağlayacağımız projelerimiz arasında her bir persone-
limiz için maliyetine konut imkânı sunacağız. Evi

olmayan personelimiz belediyemizin yaptığı konutlardan
maliyetine alacak ve konforlu bir hayat yaşayacak.
Elbette muhaliflerin manipülasyonlarla siyasi bir
malzeme haline getirmeye çalıştığı maaşlarınızda bizim
için en önemli husus. Muhaliflerin siyasi bir malzeme
haline getirmeye çalıştıkları bu konuyu da Allah’ın izniyle
biz çözeceğiz. Tabii ki personellerimize sadece konut ve
iyi bir maaş sözü vermiyoruz. Bunun yanı sıra
belediyemizin sosyal tesislerindeki harcamalarına %25
indirim sağlayacağız. İlk kez evlenecek kardeşlerimiz için
de önemli bir projemiz var. Kamuoyunda sıklıkla dile
getirdiğim bu projemiz belediye çalışanlarımıza özel
karşılıksız 100.000 TL nakdi destek projesidir. İnşallah ilk
kez evlenecek genç kardeşlerimizin en mutlu en güzel
günlerinde bizlerde yanlarında olacağız. Bugün sizleri
ziyaret ederek projelerimizi paylaşmak istedik. Sabahın
erken saatlerinden akşama kadar sokaklarda trafiğe
katkı sağlayan ve destek olan emekçi kardeşlerimize ne
kadar vakit ayırsak azdır. Her biri birbirinden kıymetli
otopark çalışanı kardeşlerimizi sevgi ve saygıyla selam-
lıyorum” dedi. >>MEHMET KASAL

Jandarma 175 bin TL değerinde
kaçak cep telefonu ele geçirdi

Afyonkarahisar’da jandarma tarafından durdurulan bir araçta yapılan aramada 175 bin TL
değerinde 7 adet kaçak cep telefonu ele geçirildi.Edinilen bilgilere göre, İl Jandarma Komutanlığı
ekipleri İ.Y. isimli şahsın merkeze bağlı Susuz beldesinde kaçak cep telefonu ve elektronik eşya sat-
tığı yönünde bilgi aldı. Bunun üzerine şüpheliyi takibe alan ekipler şahsın kullandığı aracı durdu-
rarak arama yaptı.Aramada 175 bin TL değerinde 7 adet kaçak cep telefonu ele geçirildi. Olay son-
rası şüpheli şahsın gözaltına alındığı ve işlemlerinin devam ettiği bildirildi. >>İHA

Deprem Haftası’nda çeşitli
etkinlikler gerçekleştirilecek
Afyonkarahisar İl Afet ve Acil Durum (AFAD) Müdürü Atila Altunbulak, ‘Deprem Haftası’nda çeşitli etkinlikler gerçekleştir-
ileceğini belirtti.Altunbulak, 1-7 Mart Deprem Haftası boyunca deprem afeti konusunda bilgilendirici etkinlikler yapılacağını
ifade etti. Özellikle okullarda öğrencilere yönelik tatbikatlar yapılacağını dile getiren Altunbulak, ayrıca çeşitli fotoğraf sergi-
leri de açılarak konusunda vatandaşlarda deprem bilinci oluşmasına yardımcı olacaklarını söyledi. >>İHA

Bolvadin’de dron destekli trafik ve asayiş denetimi
Afyonkarahisar’ın Bolvadin ilçesinde jandarma ekipleri tarafından
sürücülere yönelik dron destekli trafik ve asayiş denetimi yapıldı.
Denetim Bolvadin İlçe Jandarma Komutanlığına
bağlı trafik ve asayiş ekipleri tarafından yapıldı.
Bolvadin-Emirdağ karayolu üzerinde yapılan dene-
timde bin 28 araç durdurulurken, bu araçlarda bulu-
nan bin 840 kişinin Genel Bilgi Taraması (GBT)
üzerinden kimlik sorgulamaları ile sürücülerin evrak
kontrolleri yapıldı. Dron destekli yapılan denetimde
herhangi bir olumsuzluğa rastlanmazken, kurallara
uydukları gözlenen sürücülere ise cezai işlem uygu-
lanmadığı bildirildi. >>İHA

Tüfekle bir kişiyi vurup kaçan şahıs
patpat ile kaçarken tarlada yakalandı
Afyonkarahisar’da 1 kişiyi tüfekle vurup patpat diye tabir edilen tarım aracı ile kaçmaya
çalışan şahsı jandarma ve polis ekipleri tarlada yaşanan kovalamaca sonrası yakaladı.

Olay, Bolvadin Dipevler köyü yakınlarında meydana
geldi. Edinilen bilgilere göre, moloz döküm sahasında
bekçi olarak çalışan İ.S.Y. isimli şahıs ile akrabası olan
C.Y., arasında henüz belirlenemeyen bir sebepten
ötürü tartışma çıktı. Tartışmanın kavgaya dönüşmesi
üzerine taraflar arasında yaşanan arbede esnasında
İ.S.Y.’nin yanında bulunan av tüfeği bir anda ateş aldı.
Tüfekten çıkan saçmalar sonucu C.Y. yaralandı. Olay
sonrası İ.S.Y. ise patpat diye tabir edilen tarım aracına
binerek kaçmak istedi. Çevredekilerin ihbarı üzerine
olay yerine gelen jandarma ekipleri ise kaçan İ.S.Y.’nin
peşine düştü.

KAÇAN ŞAHIS 10 DAKİKA SÜREN
KOVALAMACA SONRASI YAKALANDI

Patpat ile tarım arazilerinin arasına dalan İ.S.Y.,
kaçışını engellemek için jandarma ekipleri polisten de
destek istedi. İ.S.Y., yaklaşık 10 dakika süren bir
kovalamaca sonrası polis tarafından tarlada patpatın
önü kesilerek yakalandı. Şahıs ardından jandarma
ekipleri tarafından gözaltına alındı. Olay sonrası ambu-
lans ile hastaneye kaldırılan C.Y.’nin ise durumunun
ciddiyetini koruduğu bildirildi. Olayla ilgili savcılık
tarafından başlatılan soruşturmanın sürdüğü bildirildi.
>>İHA

Jandarmadan
uyuşturucu ile
mücadele eğitimi
Afyonkarahisar’da jandarma
ekipleri tarafından En İyi
Narkotik Polisi Anne projesi
çerçevesinde 30 anne ve
anne adayına uyuşturucu ile
mücadele eğitimi verildi.

Afyonkarahisar İl Jandarma
Komutanlığı Kaçakçılık ve Organize
Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü
ekipleri uyuşturucu ile mücadele
çalışmalarını sürdürüyor. Bu
çerçevede Hocalar İlçe Halk Eğitim
Merkezinde ‘En İyi Narkotik Polisi
Anne’ projesi çerçevesinde 30 anne
ve anne adayına seminer verildi.
Seminerde uyuşturucu ile mücadele
ve gençleri uyuşturucudan uzak tut-
manın yolları anlatıldı. >>İHA
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Zeybek “Afyonumuza imza eserler bıraktık”
Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, 2019-2024 dönemi son meclis toplantısında konuştu. Hizmet dönemi içerisindeki uyum ve
işbirliğine dikkat çeken Başkan Mehmet Zeybek; Afyonkarahisar’ı eser ve hizmet belediyeciliği ile buluşturduklarını söyledi.

Belediye Meclisi’nin tüm üyelerini
kardeşler topluluğu olarak
gördüğünü söyleyen Başkan

“Beş yıllık süre içerisinde uyum
içerisinde çalıştık. Tek gayemiz
Afyonumuzu nasıl daha güzelleştiririz,
şehrimize nasıl daha faydalı yatırımlar
yapabiliriz idi. Allah’a şükrediyorum
bunu da gerçekleştirdik. Belki daha
önceki dönemlerde meclis üyesi olarak
görev yapan arkadaşlarımız olmuştur.
Ama ben bu görev süremiz içerisinde
gözlemlediğim kadarıyla hiçbir parti
ayrımı yapmadan Afyon sevdalıları
olarak aldığımız kararların neredeyse
yüzde 90- 95’i oybirliğiyle alındı. Uyumlu
birbirlerine anlayan Afyon sevdalısı
kardeşlerimizle bir arada görev yap-
tığımız için ben hepinize ayrı ayrı çok
çok teşekkür ediyorum.
“GURURLUYUZ”
Belki de ülkenin en zor döneminde en
zor şartlarda bir beş yıl geçirdik. 2019-
2022 yılları arasında ekonomik kriz,
2021 yılında pandemi, 2023 yılında 11
büyük şehrimizi etkileyen deprem
felaketi vardı. Tüm bunlara rağmen 37
proje vaat etmiştik, sizlerin destek-
leriyle 70’in üzerinde projeyi hayata
geçirdik. Bundan dolayı da son derece
mutluyuz, hep birlikte gururluyuz.
Göreve geldiğimizde turizmde de
gerçekten iyi mesafe kat ettik, oteller-
imiz de konaklama süresi bir gündü,
şu anda bu rakam 2-3 günü buldu”
dedi.
“İMZA ESERLER BIRAKTIK”
Kadere inananın kederi olmaz diyen
Belediye Başkanı Mehmet Zeybek;

“Siyaset bir gönül işi. ben siyasette
devamlı şunu söylemişimdir. Kadere
inananın kederi olmaz. Bu görüştey-
dim. Belediye Başkanlığı uzun süre
yapılabilecek bir görev değil, belki bir
dönem az gelebilir ama iki dönemden
fazla da çekilmez diye düşünüyorum.
Çok şükür biz bir dönemde olsa
gerçekten Afyonda kalıcı imza eserler
bıraktığımıza inanıyorum. Hemen
hemen her partiden Belediye Başkanı
Adayı arkadaşlarımız var. Hepsine
başarılar diliyorum. Nihayeti 31 Mart‘ta
bir yerel seçim var Allah kime nasip
ettiyse, halkımız kime teveccüh gös-
terdiyse bir arkadaşımız gelecek bu
makamda Afyona hizmet etmeye
çalışacak.
“DOSTLUĞUMUZ DEVAM EDECEK”
Bugüne kadar Afyona hizmet etmiş
tüm Belediye Başkanlarına ayrı ayrı
teşekkür ediyorum. Hepsinin de tek
gayesi şehrimize hizmet etmek,
Afyonu güzelleştirmek, yarınlara taşı-
maktı. Karınca kaderince herkesin
hizmet ettiğine inanıyorum ki bizim
grubumuzun, daha iyi hizmet
ettiğimize inanıyorum. Dostluğumuz
31 Mart’ta bitmiyor dostluğumuz aynen
devam edecek. Biz kardeşler toplu-
luğuyuz. Her ne kadar siyasi görüşler-
imiz farklı farklı da olsa hepimiz Afyon
sevdalısıyız. Mesai arkadaşlarımıza
teşekkür ediyorum. 5 yıllık süreçte
istemeyerek kalbinizi kırmış olabiliriz.
Benim hakkım varsa sizlere helal
olsun. Sizlerin de haklarını helal
etmesini diliyorum. ” diye konuştu.
>>AYŞEGÜL CENGİZ

Prematüre bebeklerde
ROP muayenesine dikkat
Vaktinden erken doğan bebeklerin karşılaştıkları en önemli göz sorununun

'prematüre retinopatisi' yani ROP olduğunu belirten Dr. Dilbade Yıldız
Ekinci, ROP’un erken doğan bebeklerin gözlerinde gelişebilen ve görmeyi

tehdit eden önemli sağlık sorunlarından biri olduğunu söyledi.
Kadın Doğum ve Çocuk Hastalıkları ek binasında
Göz Doktoru olarak görev yapan Dr. Dilbade Yıldız
Ekinci, prematüre retinopatisinin (ROP) erken
doğan bebeklerin retinalarındaki kan damarlarının
anormal geliştiği bir hastalık olduğunu ve körlükle
sonuçlanabileceğini söyledi.
Prematüre bebeklerin zamanında ve düzenli göz

muayenelerinin mutlaka yapılması gerektiğine
dikkat çeken Ekinci, “Prematüre retinopatisi (ROP)
dediğimiz; erken doğan bebekleri etkileyen ve
tedavi edilmediği takdirde kalıcı körlük yapabilen
ciddi bir hastalıktır. Eğer bebek doğduktan sonra 4.
haftasında muayeneye getirilirse biz muayene
sonucumuza göre eğer ağır bir hastalık tespit
edersek tedavi uyguluyoruz. İki şekilde tedavimiz
var. Biri lazer diğeri ise göz içi enjeksiyon.
Genellikle başarı oranı yüzde 90’ın üzerinde birçok
bebekte biz körlüğü bu şekilde zamanında
muayene ve tedaviyle engelleyebilmekteyiz” dedi.

ROP tedavisi olan bebeklerde özellikle gözde
retina damar gelişiminin çok önemli bir husus
olduğunu değinen Ekinci, “Çünkü birçok bebekte
damar gelişimi zayıf kalıp tekrar hastalığın nük-

süne sebep olabilmekte. Bunu tespit edebilmek
için son yıllarda tüm dünyada ve ülkemizde bazı
merkezlerde göz anjiyografisi kullanılmakta.
Anjiyografiyi biz genel anestezi altında uygulamak-
tayız. Damardan boyalı bir madde vererek gözün
arkasındaki damarların gelişimini tespit etmekteyiz.
Anjiyo sonucuna göre tedavi kararımızı veriyoruz.
Bebekte eğer damar gelişimi eksikse veya damar-
larda bizim gözümüzle göremediğimiz sızıntılar
varsa lazer tedavisiyle bebeğin gözünü emniyete
almış oluyoruz” diye konuştu.
Son olarak ailelere uyarıda bulunan Ekinci, “Tüm

prematüre doğan bebeklere herhangi bir randevu
talep etmeden doğumdan sonraki 4. haftada
muayenelerini yapmaktayız. Aileler mutlaka bebek-
lerini kontrole getirsinler. Bazı ailelerde ‘büyüyünce
geçer, götürmeyeyim’ gibi bir eğilim olabiliyor.
Sakın böyle bir eğilime girmesinler. Bebek doğduk-
tan sonra en geç 4. haftada muayene olursa
görme kabiliyetini kazanabiliyor. Eğer hastalık
varsa biz onu zamanında tanı koyarak tedavi ediy-
oruz. Böylelikle çocuğun görmesine yardımcı ola-
biliyoruz” ifadelerinde bulundu. >>İHA

‘İşitme kaybında erken tanı çok önemli’
Odyolog Merve Topaloğlu, yenidoğan bebeklerde yapılan işitme
testleriyle erken tanının önemine vurgu yaptı. Topaloğlu, “Sağlıklı
gelişme için işitme kaybının erken tanısı ve tedavisi çok önemlidir.

Tanılanmayan veya geç tanılanan işitme kaybı; çocuğun dil, sosyal,
duygusal ve bilişle ilgili gelişimini olumsuz yönde etkiler” dedi.

Dünya Sağlık Örgütü (DSÖ) raporlarına göre
dünya üzerinde yaklaşık 500 milyon kişi işitme
kaybı yaşarken, aynı rapora göre 2050 yılında
bu sayının 700 milyona çıkması bekleniyor.
Günümüzde ise her yenidoğan bin bebeğin yak-
laşık 3’ünde işitme kaybı görülüyor. İşitme
sağlığının önemine dikkat çekmek ve farkındalık
oluşturmak için ‘3 Mart Dünya Kulak ve İşitme
Günü’ olarak kabul ediliyor. Erken tanı birçok
hastalıkta olduğu gibi işitme kaybında da
oldukça önemli. Yapılan periyodik testlerle olum-
suz durumların önüne geçilebiliyor. İEÜ Medical
Point Hastanesi Odyoloji Uzmanı Merve
Topaloğlu da ilk 6 ayın önemine vurgu yaptı.
Ulusal İşitme Tarama Programı kapsamında
‘referans merkezi’ olduğuna vurgu yapan
Topaloğlu, “Sağlıklı gelişme için işitme kaybının
erken tanısı ve tedavisi çok önemlidir.
Tanılanmayan veya geç tanılanan işitme kaybı
çocuğun dil, sosyal, duygusal ve bilişle ilgili
gelişimini olumsuz yönde etkiler. Ulusal İşitme
Tarama Programı kapsamında referans merkezi
olarak hastanemizde yürüttüğümüz Yenidoğan
İşitme Tarama Programı’nın amacı, doğru işitme
kaybı tanısı ve zamanında müdahaledir. Doğan
her bebeğe hastaneden taburcu olmadan işitme
kaybı için risk faktörü olsun veya olmasın tarama
ABR testi uyguluyoruz. Bir veya iki kulaktan
geçemeyen bebeklerde ABR testini tekrarlıy-
oruz” dedi.

"SONRADAN DA ORTAYA ÇIKABİLİR"
Testlerin sonuçlarına göre tedaviye başlandığı-

na vurgu yapan Topaloğlu, "Bebeklerin tarama
testlerini ilk 1 ayda tamamlıyoruz. 3 ayda işitme
kaybı olan bebeklerin ileri odyolojik tetkikler ile
işitme kaybı tanılarını koyuyoruz. 6 aylık olana

kadarki süreçte işitme kaybının tipine ve derece-
sine göre doğru tedavi ile müdahale gerçek-
leştiriliyor. Eğer bebekte iç kulak kaynaklı işitme
kaybı var ise cihazlandırıp habilitasyonlarını
sağlayarak topluma sağlıklı bireyler kazandır-
maktayız. İşitme kaybı testlerinden geçen ancak
risk faktörleri bulunan bebeklere 6’ncı ayda
yeniden test yaptırmak gerekiyor. Yenidoğan
döneminde bebeklerin işitme testlerinden olum-
lu sonuç alınmış olması, çocuğun ömür boyu
işitme sorunu yaşamayacağı anlamına gelmez.
Bazı işitme kayıpları sonradan da ortaya çıka-
bilir. Erken dönemde cihazlanan ve eğitim alan
çocuklar, dil gelişimleri geç tanılanan çocuklara
göre daha hızlı gelişim gösterirler" ifadelerini kul-
landı. >>İHA
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Köksal: Eğitimde fırsat eşitliğini
sağlayacağız, ücretsiz kurslar açacağız
CHP Afyonkarahisar Belediye Başkan Adayı Av. Burcu Köksal, yoksulluk ve

eğitimde fırsat eşitliğine vurgu yaparak çocuklara yönelik beslenme, kırtasiye
ve ücretsiz kurs imkanı gibi projelerinin olduğunu söyledi. Sivil toplum
örgütleri vesilesiyle toplumun gerçek sorunlarına vakıf olunabileceğini

belirten Köksal, “Karşılıklı istişare ile başarı gelecektir” dedi.
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Grup Başkanvekili,
Afyonkarahisar Milletvekili ve Belediye Başkan Adayı
Av. Burcu Köksal, toplumun temsili ve sözcüsü olma
noktasında sivil toplum örgütlerine büyük rol
düştüğüne dikkat çekerek seçim çalışması sürecinde
mümkün olduğunca dernekler, muhtarlar, meslek
odaları gibi yerleri ziyaret ettiğini söyledi. Köksal, sivil
toplum kuruluşlarının toplumun büyük bir kesimini
temsil ettiğini belirterek karşılıklı istişarenin her zaman
başarıyı beraberinde getireceğini belirtti.

KAPISINI ÇALDIĞIMIZ KURUM
VE KURULUŞLAR BİZİM YÖNETİM

ORTAĞIMIZ OLACAK
Bir şehri tek başına yönetmenin mümkün olmaya-
cağına vurgu yapan Köksal, şöyle konuştu:
“Afyonkarahisar’ı sivil toplum kuruluşları, dernekler,
muhtarlar ve hemşehrilerimizle birlikte yöneteceğiz.
Derneklerimize kapımız açık olacak. Onları her
zaman destekleyeceğiz. Bir şehri tek başına yönet-
mek mümkün değildir. Birden fazla bakış açısına
sahip olmak gerekir. Bunun yolu da istişareden geçer.
Biz danışan, istişare eden, oylayan, şans veren bir
yönetim anlayışına sahip olacağız. Sabit fikirlilik bizim
anlayışımıza ters bir tutum. Bu sebeple şimdi kapısını
çaldığımız tüm kurum ve kuruluşlar bizim yönetim
ortağımız olacaklar.”

Eğitimde fırsat eşitliğine dikkat çeken Köksal,
günümüzde en büyük sıkıntılardan birinin çocukların
beslenmesi olduğunu söyledi. Köksal, açıklamasında
şu ifadelere yer verdi: “Yoksul ailelerin 0-24 ay arasın-
daki çocuklarına mama ve bez desteği sağlayacağız.
24 ayın üstündeki çocuklar için halk süt desteğimiz
olacak. Okula giden çocuklar için her okul başında kır-
tasiyecilerle ve yerel esnafımızla anlaşacağız. 3 harfli
marketlerle değil. Altını özellikle çiziyorum.
Anlaştığımız yerel esnafımızdan kırtasiyeden bizim
desteğimizle malzemeler alınacak. Ayrıca kantin
desteğimiz olacak. Okulda suyla karnını doyuran
çocuklar var. Yani çocuk kantine gidip simit, tost ala-
bilecek. Biz çocukların eğitim ve beslenme hakkını
savunan insanlarız. Onun için beslenme bugün en
büyük sıkıntı. Bu dar gelirli ailelerimizin çocuklarına
kantin desteğimiz, kırtasiye ve halk süt desteğimiz
olacak. İlerleyen dönemde yine kuracağımız kültür
merkezinde atama bekleyen öğretmenlerimizi işe
alıp bu öğretmenler vasıtası ile ücretsiz kurslar
düzenleyeceğiz. Özellikle lise ve üniversite giriş
sınavlarına hazırlanan çocuklara, bu imkânı
sağlayacağız. Bu şekilde eğitimde bir nebze de
olsa o çocuklara fırsat eşitliğini sağlatmış ola-
cağız.”
>>İBRAHİM ARTIÇ

Festivallerle Afyonumuza yaklaşık 10
milyar liralık girdi gelmesini sağlayacağız

MHP Afyonkarahisar Belediye Başkan Adayı Sezer Küçükkurt, şehrin yurt
dışındaki gurbetçiler dahil tüm dinamiklerini harekete geçirerek kentteki

festivalleri uluslararası festival boyutuna getireceklerini söyleyerek, “Bir kentin
tanıtımında bilindiği üzere festivaller çok önemlidir. Son yıllarda şehrimizde

gerçekleştirilen festivaller ne yazık ki, festivalden ziyade bir tadım standı gibi
planlandığı için amacına ulaşamamıştır. Biz yapacağımız organizasyonlar ile festivallerle

şehrimize yaklaşık 10 milyar TL girdi sağlanmasını hedefliyoruz” dedi.
Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Afyonkarahisar
Belediye Başkan Adayı Sezer Küçükkurt, beraberinde-
ki partililerle birlikte, Uzun Çarşı da hizmet vermeye
başlayan Dandi Döner'in açılışı ile Özel Afyon Girne
Koleji’nde yapılan "Yapay Zeka Asistanı Tanıtım" pro-
gramına katılırken, daha sonra İŞKUR İl MüdürüAhmet
Karakaya ve kurum personeli ile 2. Küçük Sanayi Sitesi
esnafını ziyaret etti.

UYGUN LOKASYONLARDA GASTRONOMİ
SOKAKLARI İNŞA EDİLECEK

Cuma namazını 2. Küçük Sanayi Sitesi’nde eda eden
Başkan Adayı Küçükkurt, namaz sonrası esnaf ve
sanatkarlarla çeşitli konularda istişare ederek, şehrin
tanıtımında festivallerin etkin rol oynadığına dikkat çek-
erek, "Bir şehrin tanıtımında bilindiği üzere festivaller
çok önemlidir. Son yıllarda şehrimizde festivaller
düzenlenmeye başlamıştır. Şehrin tanıtımına katkı
sağlamak gibi bir faydası olan bu festivaller belediyeye
ciddi bir bütçe oluşturmaktadır. Fakat yeterli düzeyde
ekonomik bir girdi sağlanamamaktadır. Bu
sürdürülebilir bir yapı değildir. Şehrin yurt dışındaki
gurbetçiler dahil tüm dinamiklerini harekete geçirerek
festivalleri uluslararası festival boyutuna getirmemiz
gerekmektedir. Örneğin, bölgemizdeki tek gastronomi
şehri olan Afyonkarahisar, bu kapsamda yaptığı festi-
vallerde ne kadar adından söz ettirebilmiştir? Şehrim-
ize ne kadar turist ve girdi sağlanmıştır? Daha da
somutlaştırırsak örneğin Adana'da 2023 Gastronomi
Festivalinde 420 ton et tüketilmiştir. Tüketilen et yak-
laşık olarak 4 milyon kebap olarak satılmıştır. Maddi
getirisini düşünün. Şehrimizde düzenlenen organizasy-
on ise festivalden ziyade bir tadım standı gibi plan-
landığı için sadece Belediyemize bütçeyi oluşturmak-
tadır. Bizim yapacağımız organizasyonlar ile şehrimize
yaklaşık 10 milyar TL girdi sağlanması hedeflenmekte-
dir. Bunun yanında 365 gün hizmet verecek yöresel
lezzetlerimizin şehirlerarası yolculara ulaşabilmesi
düşüncesiyle tasarladığımız çevre yolu üzerinde uygun
lokasyonlarda özgün Afyon mimari tarzıyla modernize
gastronomi sokakları inşa edilecek. Değerli girişimciler-
imizin kullanımına sunulacaktır." ifadelerini kullandı.

KÜLTÜR VE SANAT ETKİNLİKLERİ TOPLUMUN
HER KESİMİ İÇİN PLANLANACAK

Seçim çalışmaları kapsamında Afyonkarahisar’da
çalınmadık kapı, girilmedik gönül bırakmayan Belediye
Başkan Adayı Sezer Küçükkurt, akşam programında
Uydukent Kandilli ve Haliç Konakları sakinlerinin mis-
afiri oldu. Vatandaşların istek ve taleplerini dinleyen
Küçükkurt, “Kültür ve sanat etkinlikleri toplumun her
kesimi için planlanacak. Kültür ve sanat etkinlikleri
çocuklarımız, kadınlarımız, gençlerimiz, engellilerimiz,
yaşlılarımızın katılımlarıyla ayrı ayrı düşünülerek
organize edilecek. Şehir Tiyatrosunun imkanları geliştir-
ilecek. Sinema, konser, sergi etkinlikleri desteklenip
geliştirilecek.” diye konuştu.

KURTULUŞ CADDESİNE ALTERNATİF
GÜZERGAH OLUŞTURULACAK

“Güney Çevre Yolu” projesi hakkında da bilgiler veren
Belediye Başkan Adayı Sezer Küçükkurt, “Önem
verdiğimiz çalışmalardan bir tanesi de güney çevre
yolu projemizdir. Kanlıca, Hıdırlık, Olucak güzergahı bir
tünelle Alparslan Türkeş Köprüsü’nün bulunduğu güz-
ergaha bağlanarak Kurtuluş Caddesi’nin alternatif güz-
ergahı oluşturulacak. Bu sayede şehir trafiğinde rahat-
lama yaşanırken, Kanlıca bölgesiyle tarihi kent dokusu-
nun bulunduğu bölgelerde birbirine bağlanmış olacak.
Erenler Mahallesi'nde AKÜ ANS Kampüsü girişinde
öğrencilerin güvenlik geçişi için alt geçitler yapılacak.
Yine orada üzücü bir kaza meydana geldi. Otogar
kavşağımızda ve OSB kavşaklarımızda köprülü geçit-
lerinin yapılması sağlanacak. Karayolları birimleri ile
koordineli bir şekilde bu 2 kavşağın tamamlanması
sağlanacak. Trafik yükünün ağır olduğu Fuar Kavşağı
Şehitler Camii önünde alt geçit yapılarak trafik akışı
rahatlatılacak.” şeklinde konuştu.
PROJE EKİBİYLE BİR ARAYA GELDİ
Gece geç saatlerde biten seçim çalışmalarının ardın-
dan Milliyetçi Hareket Partisi Seçim Koordinasyon
Merkezinde proje ekibiyle bir araya gelen Küçükkurt,
ekip arkadaşlarıyla birlikte Afyonkarahisar’ın gele-
ceğine yön verecek projeleri, hedefleri, planları ile mev-
cut çalışmalar hakkında istişare bulundu. >>İZZET IŞIK

Uluçay’dan basın mensuplarına özel lokal
ve STK’lar içinde ortak yerleşke projesi

AK Parti Afyonkarahisar Belediye Başkan Adayı Hüseyin Ceylan Uluçay
gerçekleştireceği projeleri arasında yer alan ‘STK Ortak Yerleşkesi’ ve

‘Basın Mensupları Lokali’ projeleri ile ilgili açıklamada bulundu.

Uluçay açıklamasında, “Gecesini gündüzüne katarak
şehrimizi tanıtmak için emek sarf eden basın çalışan-
larımızın ve toplumumuzun gelişmesine önemli katkı
sunan STK’larımızın her zaman yanlarındayız” dedi.
Uluçay açıklamasında, “Şehrimizde bulunan sivil
toplum kuruluşlarımıza (STK) hizmet verecek ortak bir
yerleşke inşa edeceğiz. Yerleşke içerisinde sivil
toplum kuruluşu üyelerimizin faydalanabileceği kon-
ferans salonu, toplantı salonları, eğitim salonları,
kafeterya, ücretsiz Wİ-Fİ ve ortak buluşma alanları yer
alacak. Bir diğer projemiz olan basın mensuplarımızın
için yapacağımız lokalimiz şehrimizde bulunan basın
mensuplarımızın bir araya gelerek sosyal faaliyetlerde
kullanabilecekleri bir binayı kendilerine tahsis ede-
ceğiz. Yine bu bina içerisinde kafeterya ve toplantı
salonu olarak kullanabilecekleri alanlar oluşturacağız.
Aynı zamanda basın mensuplarımız belediyemiz

sosyal tesislerinden %25 indirimli faydalanacaklar”
dedi.

“İKİ PROJEMİZDE AFYONKARAHİSAR'IMIZIN
SOSYAL DOKUSUNU GÜÇLENDİRECEK”

Uluçay sözlerine şöyle devam ederek,
“Gerçekleştireceğimiz her iki projemizde
Afyonkarahisar'ımızın sosyal dokusunu güçlendirecek
ve sivil toplum kuruluşu üyelerine ve basın mensu-
plarımıza ihtiyaç duyduğu hizmetleri daha etkin bir
şekilde sunmamızı sağlayacak. Hem STK’larımız
hem de basın mensuplarımız toplantı ve etkinlerini
kendilerine ayıracağımız alanlarda gerçekleştirmek
imkânı bulacaklar. Gecesini gündüzüne katarak
şehrimizi tanıtmak için emek sarf eden basın çalışan-
larımızın ve toplumumuzun gelişmesine önemli katkı
sunan STK’larımızın her zaman yanlarındayız” dedi.
>>HÜDAYİ ACAR

Yağcı, baba ocağında hemşehrilerine seslendi
İYİ Parti Afyonkarahisar İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu, İYİ Parti Genel Başkan

Yardımcısı ve Afyonkarahisar Milletvekili Av. Hakan Şeref Olgun, İYİ Parti Afyonkarahisar
Belediye Başkan adayı Alper Yağcı ve beraberindeki parti heyeti, Sülün Kasabası’nda

Seçim Koordinasyon Merkezi açılışında vatandaşlarla bir araya geldi.
İYİ Parti Sülün Belediye Başkan adayı Hanife Bakır’a destek
konuşmalarının yapıldığı açılışta kendi beldesinde hemşehri-
lerine hitap eden İYİ Parti Afyonkarahisar Belediye Başkan
adayıAlperYağcı, “Sizin içinizdençıkanbiriolarakayrıcalık iste-
mek hakkım diye düşünüyorum” diyerek kasaba halkından
partisine destek istedi.

SİZDENAYRICALIK İSTEMEK
HAKKIM DİYE DÜŞÜNÜYORUM

Yağcı, belde halkından destek istediği
konuşmasında şu ifadelere yer verdi:
“Otobüsümüzü girişte bıraktık ama
hangi siyasi partiden olursa olsun tüm
halkımızınelinisıkaraktokalaşarakbir-
birimizebaşarıdileyerekkasabamey-
danına kadar geldik. Sülün halkındaki
bu kadirşinaslık, ev sahipliği, birlik
beraberlik her daim inşallah bizimle
olsun. Bu huzurlu beldemiz seçim
dönemindensonradahuzuruylabirliği
beraberliği ile diğer beldelere örnek
olmaya devam etsin inşallah. Sizlerin
duasıvedesteğiyleAfyonkarahisar’da

biryolaçıktıkinanıyoruzkiAfyonkarahisar’dayapılacakpekçok
hizmetvarvebuhizmetleri yaparkendesizlerin içindençıkmış
birisi olarakAfyonkarahisar’da örnek bir belediyecilik anlayışını
sizlerin adına yapmak istiyorum. Ama bunu yapmak isterken
debir ayrıcalığı dasizlerden istemekhakkımızdiyedüşünüyo-
rum.”

SÜLÜN, ERKMEN’DEN FARKSIZ HALE GELECEK
Sülün’ün 20 yıldır hak ettiği hizmeti alamadığına dikkat çeken
Yağcı, kasabayı Erkmen’den farksız hale getireceklerine söz
verdi. Yağcı, konuşmasına şöyle devam etti: “Biz

Afyonkarahisar ile Sülün Beldesi’ni bir bütün olarak görüyoruz.
Dolayısıyla inşallah Hanife Bakır başkanımız da Sülün’de siz-
lerin desteğiyle İYİ Parti adına Belediye Başkanlığını
kazandığında Afyonkarahisar’da biz Belediye Başkanlığını
kazandığımızda inşallah Sülün’e elimizden gelen desteği
Afyonkarahisar’ın bir mahallesi gibi aşağıdan yukarıya elimiz-
den gelen ne varsa sonuna kadar başkanımızın yanında
dimdik mücadele edeceğiz. 20 yıldır hizmeti hak ettiği kadar
alamayan Sülün’ümüzü inşallah Erkmen’den farksız hale
getireceğiz.Afyonkarahisarlı insanlarımızınnefesalabileceğibir
yeşil belde halinde sunarak Afyonkarahisar’a dahil etmenin
mutluluğunuyaşayacağız.BenşimdidenseçimKoordinasyon
Merkezi’mizin hayırlara vesile olmasını diliyorum. 31 Mart
seçimlerinin kazananının Sülün Beldesi olmasını istiyorum.
Allah nasip ederse Hanife Bakır başkanımın bu ipi
göğüslemesinicanıgönüldenistiyorum.” >>MEHMETKASAL
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Ahmet YEŞİLAY

Cumhurbaşkanı Erdoğan: "DEM ile demlendi"  
Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel Başkanı Recep Tayyip Erdoğan, "Görüldüğü gibi sandıkta hesap verecekleri  günler yaklaştıkça bunların ayakları
titremeye başladı. CHP'nin Genel Başkanı, önce İstanbul'da, Mersin'de ve kimi başka yerlerde DEM ile demlendi. Sonra da CHP Genel Başkanı çıkıp 

utanmadan bizim DEM’le ittifakımız yok diye demeç veriyor. Yalan bunların ağzına yuva yapmış, riyakarlık bunların karakteri haline gelmiş" dedi. 

Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel Başkanı
Recep Tayyip Erdoğan, partisinin Kepez
ilçesi Turgut Özal Spor Salonu yanında

düzenlenen mitingte vatandaşlara hitap etti. 
31 Mart Mahalli İdareler Seçimleri’ne 30 günün

kaldığını dile getiren Erdoğan, ”Antalya’nın
ilçeleri gümbür gümbür geliyor.  Buğulu gözlerle
Akdeniz ufuklarını süzen Antalya, turizmiyle,
tarımıyla, ticaretiyle hepsinden önemlisi insanıyla
ülkemize değer katıyor, huzur veriyor. Antalya
artık sadece turizmin ve tarımın değil, diplo-
masinin küresel yıldızlarından biri haline
dönüşüyor.  Dün başlayan ve 3’üncüsü Antalya
Diplomasi Forumu bu yükselişin işaretlerinden
biridir. Antalya artık sadece Türkiye'nin değil, artık
dünyanın bütünleştiği bir yer. Bu tür organizasy-
onlar şehrimizin marka değerinin artmasına da
katkı sağlıyor. Antalya Diplomasi Forumu'nda
dünyanın dört bir yanından gelen katılımcılara
ülkemizi ve küresel meselelere ya anlatma
imkanı bulduk” diye konuştu. 

"AKLA BAKAR MISINIZ?" 
“Cumhurbaşkanı olarak bu ülkenin başında mı?

Başında. Ayrıca Cumhur İttifakı olarak kabine,
inşallah bizde mi?“ diye soran Erdoğan, “Cumhur
İttifakı ve şu anda da hükümet olarak iş başında
olduğumuza göre yerel yönetimine 31 Mart'ta
bize teslim ettiğiniz de Evelallah ülkeyi biz uçur-
maya devam edecek miyiz? Öyleyse bu ülkeyi
maalesef çöpten, çukurdan, çamurdan çıkar-
mayanlara bir daha teslim edemeyiz. Antalya'nın,
dünya şehri vasfını her alanda güçlendirmesini
yerine getireceğiz. Siyasi hayatımız boyunca hep
ne aldanan olacağız, ne aldatan olacağız
anlayışına, sıkı sıkıya bağlı kaldık. Milletimize
asla yalan söylemedim. Bizi aldatmaya kalkanlar-
da, eninde sonunda kendi kazdıkları kuyulara
düştüler. Ama ülkemizde Türk sermayesi yalan ve
aldatma üzerine kurulu bir zihniyet var ki bir türlü
ıslah olmuyor. Bir türlü milletin safına katılamıyor.
Bu faşist zihniyet tercihini ya vesayetçilerden ya
darbecilerden ya emperyalistlerden son
dönemde de terör örgütlerinden yana kullanıyor.
Geçtiğimiz günlerde CHP'nin yeni genel başkanı,

parti teşkilatının yöneticilerine seçim dönemine
özel öğütler veriyor. Ne diyor? ‘Gerçek niyetinizi
saklayın’ diyor. Konuşmayın ki tepki almayın
diyor. Polemiğe girmeyin ki zararlı çıkmayalım
diyor. Susun ki yüreğinizdekilerden vatandaş,
haberdar olmasın diyor. Yani şu seçim geçene
kadar sahte olun, gerçek yüzünüzü saklayın mil-
leti kandırın. Kim bu? CHP'nin Genel Başkanı.
Akla bakar mısınız? Parti yöneticilerine, millete
saygılı olun demiyor da riyakarlık yaparak millet
kandırın diyor. Teşkilatlarına dürüst davranın
demiyor da seçime kadar maskelerinizi takın ve
sakın çıkarmayın diyor. Tabii ne yapsalar boş. Ne
yapsalar beyhude. Hangi maskeyi takarsa taksın-
lar milletimiz bunların ne olduğunu artık gayet iyi
biliyor. Ama niyetlerini ve taktiklerini kendi ağı-
zlarıyla ikrar etmelerinden açıkçası biz mem-
nuniyet duyuyoruz” ifadelerine yer verdi. 

"DEM İLE DEMLENDİ"
“Görüldüğü gibi sandıkta hesap verecekleri

günler yaklaştıkça bunların ayakları titremeye
başladı” diyen Erdoğan, “ Hangi kılığa girecek-
lerini, hangi yalana sarılacaklarını, hangi
istikamete koşturacaklarını şaşırdılar. CHP'nin
Genel Başkanı, önce İstanbul'da, Mersin'de ve
kimi başka yerlerde DEM ile demlendi. İttifak yap-
tık. Bu iki parti aralarında yaptıkları gizli kapaklı
anlaşmalarla belediye başkan adaylıklarını,
meclis üyeliklerini, belediye yönetimlerini pay-
laştılar. Sonra da CHP Genel Başkanı çıkıp utan-
madan bizim DEM’le ittifakımız yok diye demeç
veriyor. Yalan bunların ağzına yuva yapmış,
riyakarlık bunların karakteri haline gelmiş.
Herkesi kör, alemi sersem sanıyorlar. Milletin
feraset şamarı yüzlerine defalarca indiği halde bu
aymazlıklarından bir türlü vazgeçmiyorlar. Ne
yaparlarsa yapsınlar, nafile. Milletimiz sadece
maskelerin arkasına sakladıkları gerçek yüzlerini
değil, onların ciğerlerini biliyor. Bukalemun gibi
renkten renge girseler de bu millet onları gördüğü
her yerde tanır ve layık olduğu cevabı verir. Biz
milletimize sözümüz olan eser ve hizmet siyase-
tine devam ediyoruz. Türkiye'nin demokrasi ve
kalkınma eksiklerini telafi ettiğimiz gibi bugünkü
sıkıntılarını da yine biz çözeceğiz. Ülkemizi,
siyasetiyle, diplomasiyle, sanayisiyle, teknolo-
jisiyle, tarımıyla, turizmiyle dünyanın en sıralarına
nasıl taşıdıysak Türkiye Yüzyılıyla zirveye de öyle
çıkaracağız. Gerisinde on yıllık zorlu bir mücade-
lenin bölgesel ve küresel krizin olduğu ekonomik
sıkıntılarımızın çözümünde Önemli mesafe aldık
Büyüme rakamları açıklandı. Türkiye geçtiğimiz
yıl yüzde 4.5 oranında büyürken, milli gelirimiz ne
oldu? 1,1 trilyonu ve kişi başına milli gelirimiz ne
oldu, 13 bin doları aştı. Nereden nereye teşhis
ettiğimiz kesintisiz büyüme ekibi sayesinde istih-
damda, üretimde, ihracatta turizmde her yıl yeni
rekorlar kırarak yolumuza devam ediyoruz. Tüm
bunları söylerken çalışanlar ve emekliler başta
olmak üzere vatandaşlarımızın yaşadıkları zor-
lukları asla görmezden gelmiyoruz” açıklamasını
yaptı. 

"ZÜBÜK SİYASETÇİ OYUNU"
“Antalya her yıl milyonlarca turisti ağırlamazsa,

bereketli topraklarında yaz, kış üretim yapmazsa
sahip olduğu refah seviyesini nasıl koruyacak”
diye soran Erdoğan, “ Aynı durum 81 vilayetimizin
tamamı içinde geçerlidir. Her kim karşımıza çıkıp

da hesapsız, kitapsız atıp tutuyorsa bilin ki size
hiçbir şey vermeyeceği gibi elinizdekinden
olmanıza yol açacaktır. Antalya böyle zübük
siyasetçi oyunlarına gelmez. Şimdi Antalya'dan
öyle bir ses verin ki Akdeniz'in karşı kıyısından
bile duyulsun. Hazır mıyız Antalya 31 Mart'ta
Türkiye Yüzyılı şehirleri için hazır mıyız? 31
Mart'ta Türkiye Yüzyılı şehirleri için kararlı mıyız?
Antalya'yla birlikte Türkiye haritasının tamamını

Cumhur İttifakı'nın renkleriyle boyamaya var
mıyız? Antalya'nın Altın Çağını başlatmaya var
mıyız? Maşallah siz bu işi bitirdiniz, Antalya ‘evet’ diy-
orsa tamam. Bu iş bitmiştir. Ramazan Bayramı
gelmeden 31 Mart'ta milli irade bayramının beraberce
ilan edeceğimize ben inanıyorum.  Cumhuriyetimizin
en büyük demokratik ve kalkınma hamlesini yeni bir
safhasını inşallah ‘yeniden Antalya’ diyerek başlata-
cağız” diye konuştu. >>İHA  

Afyonkarahisar'da Küçükler ve Minikler
Masa Tenisi müsabakaları tamamlandı
Afyonkarahisar Çiğiltepe Spor Salonu'nda düzenlenen Küçükler
ve Minikler Takım Masa Tenisi müsabakaları sona erdi. Heyecan

dolu müsabakalarda dereceye giren sporculara ödülleri Spor
Hizmetleri Müdürü Yılmaz Erşen tarafından takdim edildi.

Müsabaka sonuçları:
Küçük Erkekler:
1. Yeşilay (A) Spor Kulübü
2. Afyon TED Koleji
3. Sandıklı Gençlik Spor Kulübü (C)
4. Yeşilay (B) Spor Kulübü
Küçük Kızlar:
1. Yeşilay (A) Spor Kulübü
2. Sandıklı Gençlik Spor Kulübü
3. Yeşilay (B) Spor Kulübü
4. Afyon TED Koleji
Minik Erkekler:
1. Yeşilay (A) Spor Kulübü

2. Sandıklı Gençlik Spor Kulübü
3. Yeşilay (B) Spor Kulübü
4. Yeşilay (C) Spor Kulübü
Spor Hizmetleri Müdürü Yılmaz Erşen müs-
abakaların ardından yaptığı açıklamada şun-
ları söyledi: "Afyonkarahisar'da düzenlenen
Küçükler ve Minikler Takım Masa Tenisi müs-
abakalarımız sona erdi. Müsabakalara yoğun
bir katılım oldu ve çok çekişmeli geçti.
Dereceye giren tüm sporcularımızı tebrik
ediyorum. Bu başarıda emeği geçen
antrenörlerimize ve kulüplerimize de teşekkür
ediyorum. >>İZZET IŞIK
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Afyonspor deplasmanda mağlup
TFF 2. Lig Beyaz Grup 28. haftada Vanspor FK, konuk

ettiği temsilcimiz Afyonspor’u kendi evinde 2-0 mağlup etti.
TFF 2. Lig Beyaz Grupta mücadele eden
Vanspor, sahasında Afyonspor Kulübü'nü
Sinan Kurumuş (penaltı) ve Metincan Cici'nin
attığı gollerle 2-0 mağlup ederek, grupta ikinci
sıradaki yerini korudu. Temsilcimiz Afyonspor
ise 30 puanla 13.sırada yer aldı.  Maçtan
dakikalar; “Saat 14.00’te başlayan karşılaş-
manın 40. dakikasında Afyonspor’da Kerem
kırmızı kart gördü. Maçın 42. dakikasında
Sinan Kurumuş'un penaltıdan attığı golle
Vanspor, 1-0 öne geçti. İlk yarı ev sahibi ekibin
1-0'lık üstünlüğüyle tamamlandı. 58. dakikada
Sinan Kurumuş penaltı kaçırdı ve Vanspor, iki
farkı üstünlük şansını değerlendiremedi. 78.
dakikada Vanspor Metincan Cici'nin attığı golle
farkı ikiye taşıdı:2-0 Maçta başka gol olmadı ve
maç 2-0 Vanspor’un kazanmasıyla tamam-
landı. >>HÜDAYİ ACAR

Afyonkarahisarlı bilek güreşçileri
bölge birincisi ve ikincisi oldu

Aydın Nazilli'de düzenlenen Okul Sporları Bilek Güreşi Grup müsabakalarında
Atatürk Anadolu Lisesi öğrencisi İlayda Malkoç sağ ve sol kol kategorilerinde

bölge birincisi, Şuhut Şehit İbrahim Imış Meslek ve Teknik Anadolu Lisesi
öğrencisi Sıla Karaman ise 45 kilo sol kol kategorisinde bölge ikincisi oldu.

Dereceye giren sporcular 23-24 Mart tarihlerinde Ordu’da
düzenlenecek olan Türkiye Şampiyonasına katılmaya hak
kazandı. Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail
Hakkı Kasapoğlu, sporcuları tebrik ederek başarılarının

devamını diledi. Kasapoğlu, "Sporcularımızın göstermiş
olduğu başarı bizleri gururlandırdı. Kendilerini tebrik ediy-
or, bundan sonraki müsabakalarda da başarılar diliyo-
rum." dedi. >>ANAHABER

Başkan Yakan: “Ahmetpaşa’nın
vizyonu değişti”

Milliyetçi Hareket Partisi Ahmetpaşa Seçim Koordinasyon
Merkezi’nin açılışında konuşan Belde Başkanı ve Başkan Adayı
Eyüp Yakan, kasabada birçok çalışmaya imza attıklarını ifade

ederek: “Kasabamız göç veren değil göç alan bir  belde haline
geldi. Önümüzdeki dönemde şahsıma teveccüh gösterirseniz

durmadan, yorulmadan, ayırmadan, ayrıştırmadan Ahmetpaşalı
kardeşlerime hizmet etmeye devam edeceğim” dedi.

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP)
Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet
Taytak ve il yönetim kurulu üyeleri

seçim öncesi ilçe ve belde ziyaretlerine devam
ediyor. Bu çerçevede hafta sonu Sinanpaşa’ya
bağlı Ahmetpaşa Beldesi’nde MHP’nin belde
Seçim Koordinasyon Merkezi açıldı. MHP
Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak, İl
Başkan Yardımcısı Doğan Şimşek, Sinanpaşa
Belediye Başkanı ve Başkan adayı Eyüp
Yakan, çevre kasaba başkanları ve çok sayıda
vatandaş katıldı.
BAŞKANIMIZ VERDİĞİ HER SÖZÜN
ARKASINDA DURDU
Coşku içerisinde açılan seçim koordinasyon
merkezi önünde İl Başkan Yardımcısı Doğan
Şimşek bir konuşma yaptı. Şimşek konuş-
masında, başkan adaylarına gerek
Afyonkarahisar’dan gerek Ankara’dan tüm
destekleri vereceklerini söyledi. Şimşek konuş-
masına şöyle devam etti: “Siz zaten Eyüp
başkanımıza yetki verdiniz o da size beş yıl
boyunca hizmet getirdi. Ancak bu hizmetleri
getirmesinde en büyük desteği Milletvekilimiz
Mehmet Taytak verdi. Başkanımız sizin huzu-
runuzda verdiği her sözün arkasında durdu. O
sözün arkasında da biz durduk hizmeti huzu-
runuza getirdik, sizi hizmetle buluşturduk.
Başkanımız bu hizmetleri çıraklık döneminde
yaptı. Şimdi ustalığı da verirsek bunun iki katını
yapacaktır. Maşallah bu kalabalık bu işi bitir-
miş.”
KASABAMIZA BİRÇOK HİZMET
KAZANDIRDIK
Ardından konuşan Ahmetpaşa Belediye
Başkanı ve Başkan Adayı Eyüp Yakan, tüm
kasaba halkından seçimlerde destek isteyerek
şunları söyledi: “Beş yıl öncesiz değerli kasaba
halkımızın takdiri ve destekleriyle belediye
başkanlığını kazandık. Vekilimiz sayın Mehmet
Taytak’ın destekleriyle geride bıraktığımız beş
yıllık sürede bir çok hizmet yaptık. Bunlardan
bazıları şöyle; güneş enerji santrali kurduk, tek-
stil fabrikası açtık, market inşaatımızı yaptık.
Beldemize, İtfaiye garajı, kuran kursu, park ve
bahçe çalışmaları, yol süpürme aracı, traktör,
kepçe, yeni yollar, devlet bahçeli kavşağı, baz
istasyonu, sağlık ocağı tadilatı ve tam zamanlı
doktor kazandırdık. Eğitime desteklerimiz de
her zaman devam etti. Aş evi kurduk. Parke ve
kanalizasyon yeni gibi daha sayamadığımız
birçok hizmeti beldemize kazandırdık.”
KASABAMIZ VİZYON SAHİBİ BİR BELDE
HALİNE GELDİ
Yaptıkları hizmetlerin ardından kasabanın göç
veren değil göç alan bir kasaba haline
geldiğinin altını çizen Başkan Yakan:
“Kasabamıza vizyon sahibi bir belde haline
geldi. Önümüzdeki dönemde şahsıma tevec-

cüh gösterirs-
eniz dur-
madan, yorul-
madan, ayır-
madan,
ayrıştırmadan
Ahmetpaşalı
kardeşlerime
hizmet etmeye
devam ede-
ceğim.
‘Geçmişte
izimiz, gele-
ceğe sözümü var’ sözüyle çıktığımız bu kutlu
yolda Allah yar ve yardımcımız oldun” dedi.
EN AZ SEKİZ BELDEMİZDE HİLALİ 
DALGALANDIRACAĞIZ
Programda son konuşmayı Milletvekili Mehmet
Taytak yaptı. Taytak konuşmasında Başkan
Eyüp Yakan’a her zaman destek verdiklerini
söyledi. Taytak konuşmasında şu ifadelere yer
verdi: “Yeni dönem sayın başkanımızın hem
geçen dönemden gelen tecrübeleri hem de
eksik kalan projelerini tamamlama dönemidir.
İnşallah beş yıl önce diktiğimiz üç hilali hep bir-
likte daha yukarı çıkaracağız. MHP’nin dört
belediyesi var. Hepsi meydanlarda hangi sözleri
verdiyse teker teker yerine getirdiler. Alınları ak,
yüzleri pak. En ufak bir dedikodu duymadık,
yaşamadık. Hiçbir kimse şikayetçi olmadı,
çünkü kendileri MHP’nin fikir ve düşüncesini
içinde özümsemiş önce ülkem ve milletim
sonra partim ve ben diye genel başkanımız ve
üreten belediyeci-
lik anlayışıyla
bugüne kadar
geldiler. Bundan
sonrasında özel-
likle Sinanpaşa’da
dört beldemizi en
az 8’e çıkaracağız
ve hilali dalga-
landıracağız.”  
AKLINDA
HANGİ PROJE
VARSA
YAPACAĞIZ
Eyüp Başkandan övgü dolu sözlerle bahseden
Milletvekili Taytak: “Eyüp başkanımız her
zaman bize projelerini getirir, kasabada
yaşanan sorunları getirir. Biz de onunla beraber
kapı kapı dolaşır o konuyu çözeriz. Bundan
sonra da inşallah aklında ne proje varsa onu da
yerine getirmek için buradan söz veriyorum.
Ahmetpaşa Akyar barajının da sorununu çöze-
ceğiz inşallah. Allah izin verirse orayı
yapacağız” ifadelerini kullandı. Konuşmaların
ardından seçim koordinasyon merkezinin açılışı
yapıldı. >>MEVLÜT TINAS
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TAYTAK, “ÖNCE ÜLKEM VE MİLLETİM
SONRA PARTİM VE BEN”

Milliyetçi Hareket Partisi MYK Üyesi
ve Afyonkarahisar Milletvekili
Mehmet Taytak, Belediyelerden

Sorumlu İl Başkan Yardımcısı Doğan
Şimşek ve parti yöneticileri, ilçe ve belde
Seçim Koordinasyon Merkezlerinin açılışları-
na Sinanpaşa ilçesine bağlı Küçükhüyük,
Akören, Serban ve Güney Beldelerini ziyaret
ederek devam ettiler. Sinanpaşa Ovasında
vatandaşlar Taytak’a yoğun ilgi gösterdi.
TAYTAK, “DİK BAŞ, TOK KARIN, MUTLU

YARINLAR”
Milletvekili Taytak, “Belediye başkan aday-
larımızın seçim meydanlarında vermiş
olduğu sözlerin yerine getirilmesi noktasında
Milliyetçi Hareket Partisi’nin milletvekili olarak
mutlaka ve mutlaka gerçekleştirmek için her
hizmeti yapacağıma söz veriyorum. 2019
yılından bugüne kadar 15 belde ve 2 ilçe
Milliyetçi Hareket Partisi’nin belediye
başkanları var. Sinanpaşa bölgesinde de 4
belediyemiz var. Allaha şükürler olsun ki, bu
belediyelerimizin neye ihtiyacı varsa yerine
getirdik. Belediye başkanlarımızın meydan-
larda vermiş oldukları sözleri 1,5 yıl gibi kısa

bir zamanda yerine getirdik. Onun için ben
çalışmayı seviyorum. Sizlerin mutlu, huzurlu
ve rahat olması gerekmektedir. Dik baş, tok
karın, mutlu yarınlar diyoruz. Ayırmadan
ayrıştırmadan hep birlikte canla başla
belediyecilik yapacağımıza ikna ediyoruz.
Genel başkanımızın bu konuda bizlere tali-
matı vardır. Belediye başkanımız görev aldık-
tan sonra MHP rozetini çıkartacak. Herkesin
belediye başkanı olacak” dedi.

TAYTAK, “ÖNCE ÜLKEM VE MİLLETİM
SONRA PARTİM VE BEN”

Milletvekili Taytak, “Liderimiz Genel
Başkanımız Sayın Devlet Bahçeli Beyefendinin
ifadesiyle, ‘Biz hak için, Allah için, vatan için,
bayrak için can istendi, can verdik. Kan istendi,
kan verdik. Ama bu ülkeyi bölmedik,
böldürmedik. Ve böldürmeyeceğiz.’ Hiçbir
zaman siyasetimizi sandalye, masa, koltuk
ve menfaat adına yapmadık. Cumhur
İttifakının da kuruluşuna baktığımız zaman
‘Önce ülkem ve milletim sonra partim ve ben’
diyen genel başkanımız 15 Temmuz
akşamında ortaya koyduğu tavırla o gün
Fetö cephesinin başaramadığı kalkışmayı

durdurduk. Kiminle milletimizle, meydanlara
indiniz, sokaklara çıktınız o hainlere müsaade
etmediniz. Oradan çıkan anlayış bize Cumhur
İttifakını kurdurdu. O günden bugüne Cumhur
İttifakı, diğer siyasi partiler gibi değil, omuz
omuza, yürek yüreğe ülkenin bekası, birliği,
istiklali ve istikbali için beraber yürüdük. Artık
sorunları masada çözüyoruz, masada
çözemiyorsak, saha da çözüyoruz” diye
konuştu.
ŞİMŞEK, “SİNANPAŞA DA 3 HİLALİ DAL-

GALANDIRACAĞIZ”
Belediyelerden Sorumlu İl Başkan Yardımcısı
Doğan Şimşek, “ilçe ve beldelerimizde seçim
koordinasyon merkezlerimizin açılışlarında
vatandaşlarımızın partimize olan ilgisini
gördükçe memnun oluyoruz. Partimizin şuan
17 belediyesi var ama bu dönem sahadan
aldığımız izleminler bize gösteriyor ki, bu
sayıyı iki katına hatta daha fazla bir sayıya
çıkaracağımıza inanıyorum. 17 belediyem-
izde belediye başkanlarımız seçim öncesi ver-
miş oldukları sözleri Milletvekilimiz Mehmet
Taytak’ın destekleri ile kısa zamanda bitirdiler
ve vizyon projelere imza attılar. Şimdi de

belediye başkan adaylarımızın meydanlarda
vermiş oldukları sözlerin arkasındayız.
Sinanpaşa da 3 hilali dalgalandıracağız” dedi.
Yapılan konuşmaların ardından dualar
eşliğinde seçim koordinasyon merkezlerinin
açılışı yapıldı. >>MEVLÜT TINAS

Taytak

31 Mart tarihinde yapılacak olan seçimler öncesi Milliyetçi Hareket Partisi MYK Üyesi
ve Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak, Belediyelerden Sorumlu İl Başkan

Yardımcısı Doğan Şimşek ve parti yöneticileri, Sinanpaşa ilçesine bağlı Küçükhüyük,
Akören, Serban,  Ahmetpaşa ve Güney Beldelerini ziyaret ederek, Seçim

Koordinasyon Merkezlerinin açılışını yaptılar. Taytak, “Belediye başkan adaylarımız,
belediye başkanı seçildikten sonra MHP rozetini çıkartacak. ” dedi.


